
Brugerrådet for Nivå havn 
 
Møde nr. 15 torsdag 29.august 2024 kl. 19:30 i havnekontoret. 
 
Deltagere: Anders Kabel, Anne-Mette Ilsøe Mikkelsen, Christian Illum Gadegaard, Claus Cornelius-
sen, Gorm Helles, Stig Sprange, Susanne vom Braucke, Thomas Ohm og Uffe Andersen 
Afbud: Christian Bentsen og Frank Leander  
 
Referat: 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt med tilføjelse af nyt punkt om forslag til etablering af en skipperstue. 

2. Velkommen til Anne-Mette Ilsøe Mikkelsen og Thomas Ohm 

Stig bød velkommen til Anne-Mette Ilsøe Mikkelsen fra forvaltningen og Thomas Ohm fra NT. 

Stig orienterede om, at NVK ikke længere ønsker en fast repræsentation i brugerrådet. 

3. Workshop med FIU 16. september 2024 

Programmet for workshoppen er tidligere udsendt. Stig meddelte at Susanne deltager på work-

shoppen i stedet for Anders og derfor var inviteret med som gæst på brugerrådsmødet. Den 

økonomiske situation omkring realiseringen af visions- og udviklingsplanen herunder etablering 

af klubfaciliteter blev drøftet. Aktuelt er NFFF, NR og NK udfordret af, at den gamle pavillon-

bygning er alvorligt skadet af råd, svamp og skimmel, og SN står fortsat uden egentlige klubfaci-

liteter. Muligheder for sambrug af eksisterende klublokaler blev derfor drøftet. 

4. Hvordan gik havnedagen? 

Havnedagen gik til en start rigtigt fint, men druknede i regnvejr over frokost. Stor tak til Lise-

lotte Zedeler for atter at koordinere planlægningen af dagen. 

5. Hvilke regler gælder for parkering med autocamper? 

Christian orienterede om, at den egentlige autocamper-plads er begrænset til fire autocampere 

med adgang til el og vand, men at vi ikke kan forhindre autocampere i at parkere på de offent-

lige p-pladser. 

6. NT’s repræsentation i burgerrådet. 

Se pkt. 2 ovenfor. 

7. Nyt fra Havnefogeden 

-      Havnens IT-system er nu oppe at køre, så det kan håndtere venteliste, opkrævninger mv. 

- Booking af bådoptagning mv forventes klar inden længe, men der bliver ikke plads til så 

mange både på land som tidligere vintre pga. byggeriet af servicebygningen – Christian reg-

ner med plads til ca. 100 både.  



- Havnen har fået bevilget 80.000 kr. til forbedring af adgangsforholdene for handicappede 

efter et fint samarbejde med handicaprådet.  

- Havnens sikkerhedsudrustning skal opgraderes for op mod en halv mio. kr. for at havnen 

kan blive godkendt som ”Sikker Havn” – Christian har søgt om fondsstøtte til at igangsætte 

arbejdet. 

- Der er indgået en serviceaftale om vedligeholdelse og eftersyn af hjertestarterne 

- Der er bestilt en svensk pumpeanlæg til tømning af affaldstanke, men det opsættes først i 

forbindelse med servicebygningen, men forventes i drift til sæsonstart 2025. 

- Der er kommet nye skilte, vejvisere osv. op på havnen. 

- Christian beder klubberne indskærpe affaldssorteringsreglerne overfor deres medlemmer. 

- Kommunen er opmærksom på problemerne med adgangsvejen og drøfter løsningsmulighe-

der på et møde i næste uge. 

- Renoveringen af el-installationerne er nu ved at være gennemført. 

- Christian vil opdatere ventelisten til vinter og kategorisere markere ønsker til bådpladsstør-

relser og tidshorisont mere præcist. 

- Christian henviste i øvrigt til det netop udsendte nyhedsbrev. 

8. Skipperstue 

NT’s forslag om at etablere en skipperstue i den ende af havnekontoret, som vender ud mod 

terrassen, blev drøftet. Der var usikkerhed om det reelle behov, men enighed om, at et sådant 

lokale kunne have nytte også for klubberne ift. fx møder og kurser. Brugerrådet var desuden i 

tvivl om, hvornår det ville være mest hensigtsmæssigt at rejse et sådant forslag overfor kom-

munen. Sagen drøftes videre på næste møde i brugerrådet. 

9. Eventuelt 

- NB’s foreningsbåde er blevet sikkerhedsmæssigt opdateret. 

- NB afholder natsejlads den 10. september med affyring af gamle nødraketter mv. 

- SN foreslår at der sættes flag op fra de lande, som havnen ofte får gæster fra. 

10. Næste møde 

Næste møde afholdes torsdag den 17. oktober 2024 kl. 19:30 enten i NT eller NFFF. 

 

Referent: Anders Kabel 


